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I z b a  l u b e l s k a

Poważne zadania staw iane adw o
katurze w zakresie spraw ow ania 
funkcji współczynnika w ym iaru sp ra
wiedliwości, zaspokajania zapotrzebo
w ania na pomoc praw ną społeczeństwa 
w ym agają — nie tylko d!a celów 
reprezentacji, chociaż i to jest ważne 
— zapew nienia godziwych w arunków  
pracy. Funkcjonalne i dobrze w ypo
sażone w niezbędne urządzenia Hiuro- 
w o-techniczne lokale zespołów adw o
kackich określają ich pozycję i rangę 
społeczną, a w ostatecznym  rozra
chunku rzu tu ją  również na praw idło
wą realizację zadań , ustawowych 
adw okatury.

W tym  kontekście z satysfakcją 
należy odnotować uzyskanie przez 
Zespół Adwokacki Nr 1 w  X,ubarto- 
w ie nowego lokalu zlokalizowanego 
w gmachu miejscowego Sądu Rejono
wego. W dniu  23 lutego br. odbyła 
się z udziałem M inistra Spraw ied li
wości prof. d ra Jerzego Bafii miła 
uroczystość otwarcia nowego budynku 
Sądu Rejonowego w Lubartow ie, w 
którym  znalazły również siedziby: 
P roku ra tu ra  Rejonowa, Zespół Adwo
kacki i Państw ow e Biuro N otarialne.

K onsekw entna realizacja społecznie 
użytecznej zasady lokalizowania w 
nowo budow anych gmachacn sądów 
rejonow ych również zespołów adw o
kackich, będąca wynikiem  porozum ie
nia Naczelnej Rady -\dwokaekiej z 
M inisterstw em  Sprawiedliwości (o

czywiście przy partycypow aniu  adw o
k a tu ry  w kosztach budowy! dopro
wadziła do uzyskania p rze : kolegów 
z L ubartow a dobrych w arunków  p ra
cy.

Nowy lokal zespołu zlokalizowany 
w północnym skrzydle budynku sądo
wego, ma — obok odrębnego wejścia 
— także w ew nętrzne połączenie z 

salam i sądowym i i sekretariatam i. 
S kłada się on z dziewięciu, w 
większości jednoosobowych, małych 
pokoi adwokackich, posiadających 
w ew nętrzną łączność za pomocą 

in tervoxu  z kancelarią i pokojem 
kierow nika zespołu oraz wyposażonym 
w odpowiedni -sprzęt biurowy.

Po otw arciu w końcu 1976 r. no
wego, funkcjonalnego Zespołu Adwo
kackiego w K raśniku, wzniesionego 
w  zasadzie system em  gospodarczym, 
przy  znacznej przy tym  pomocy m a
terialnej Rady Adwokackiej w Luoli- 
nie, uzyskanie nowego iokalu w 
Lubartow ie stanow i kolejny etap 
polityki inw estycyjnej Rady, zm ierza
jącej do tego, by do roku 1985 roz
w iązać problem y' lokalowe wszystkich 
zespołów adw okackich na terenie Izby 
lubelskiej (por. w  tej kwestia w ypo
w iedź dziekana Rady adw. Jerzego 
Kiełbowicza na posiedzenia NRA w 
dniu  25 i 26 czerwca 1977 roku, 
„Pailestra” mr 8-9/77).

adw. Ferdynand Rymarz

I z b a  o p o l s k a

W dw udziestą piątą rocznicę po
w stania pierwszego na Opoiszczyźnie 
Zespołu Adwokackiego Nr 1 V Opolu 
jego kierow nictw o zorganizowało w 
dniu 17.XII.J977 r. uroczyste spotka
nie, w  k tó rym ' wzięli udział obecni 
i byli członkow-ie Zespołu oraz sym paty
cy i zaproszeni gości. Wśród uczestn i

ków spotkania był prezes Naczelnej 
Rady Adwokackiej adw. dr Zdzisław 
Czeszejko. w ieloletni członek Zespołu 
Adwokackiego Nir 1 w Opolu. W spo
tkan iu  uczestniczył także dziekan 
R ady A dw okackiej w Opolu adw. 
Jerzy  Jasiński, były członek tegoż 
Zespołu. P rzybyli również jako zapro



N r 4 (244) Z  życia izb a d w o k a c k ic h 89

szeni goście: były dziekan Rady ad w. 
M arek G abryjelski oraz dyrektor 
B iura Naczelnej Rady Adwokackiej 
adw. Kazimierz Kaeppele.

Zebranych pow itał serdecznie k iero
w nik Zespołu adw. Bolesław Bigda, 
zapewne jedyny w Polsce z na jd łuż
szym stażem (bo liczącym aż 23 lata) 
kierow nik zespołu adwokackiego. Z 
kolei nastąpiło uczczenie pam ięci tych 
Kolegów, którzy odeszli na zawsze 
z naszego groina. W sw ym  w ystąpie
niu kierow nik Z. A. przypom niał 
historię pow stania i pierwszych nicią - 
tw ych la t pracy Zespołu. Podkreślił 
przy tym, że w spółpraca w Zespole 
przez cały okres jego istnienia i przy 
często zm ieniającym  się składzie oso
bowym układała się zawsze ,:ak n a jle 
piej. Było to możliwe dzięki dobrej 
atmosferze, w ynikającej głównie z po 
staw y i charakterów  członków tegoż 
Zespołu. Na zakończenie adw. Bigda 
wzniósł toast za dalszą pom yślną dzia
łalność Zespołu oraz za pomyślność 
uczestników spotkania.

Prezes NR A adw. dr Z. Czeszejko 
z n ieukryw anym  wzruszeniem  w spo
minał la ta  swej pracy w Zespole, m ó
wił o kolegach, których już dzisiaj 
nie ma, o drobnych na pozór zdarze
niach jakże istotnych w  historii Z e
społu, o których obecny, odmłodzony 
skład Zespołu wie już niewiele. 
W spomnienia swoje prezes Z. Czeszej
ko przep lata ł nierzadko osobistymi 
refleksjam i z okresu przynależności 
do Zespołu, kiedy to jednocześne pe ł

nił funkcję dziekana Rady A dw oka
ckiej w Opolu. Życząc członkom Ze
społu dalszych sukcesów w pracy 

zawodowej, społecznej i sam orządo
wej oraz w życiu osobistym — prezes 
NRA wzniósł toast za dalszy rozwój 
pierwszego na Opolszczyźnie Zespołu.

Dalszy program  uroczystości p rze
w idyw ał tow arzyskie spotkanie przy 
kolacji w  lokalu Tow arzystwa P rzy ja 
ciół Opola. P rzy wspólnym stole nie 
zabrakło też najstarszych stażem 
adw okatów : adw. L. O lejnika, adw. 
S. Lipowskiego i adw. T. Pasikow skie
go.

Spotkanie to w miłej koleżeńskiej 
atm osferze było okazją do przypo
m nienia w ielu ciekawych, a naw et 
zabawnych zdarzeń z życia Zespołu 
Adwokackiego oraz jego członków. 
W szczególności relacje adw. T adeu
sza Pasikow skiego zabarw ione były 
szczególnym właściwym  m u poczuciem 
hum oru.

U św ietniły wsipólny wieczór wspo ■ 
m nienia adw. A. Gutowicza, adw. A. 
Iwanowskiego, adw. L. O lejnika, adw. 
B. Bigdy. W tej części wieczoru w y
stąpiła ak to rka T eatru  im. J. K o
chanowskiego w Opolu Irena C harko
w ska z kilkom a odpowiednio dobra
nym i do charak teru  uroczystości m o
nologami.

Skrom na uroczystość 25-lecia Z e
społu Adwokackiego Nr 1 w Opolu 
pozostanie na długo w pamięci jej 
uczestników.

adw. Marian Rogozik

I z b a  s z c z e c i ń s k a

1. W dniu 21 stycznia br. odbyło 
się spotkanie Rady Adwokackiej z 
kierow nikam i zespołów adw okackich 
z udziałem  przedstaw icieli organizacji 
politycznych i w izytatorów  członków 
WZW. Celem spotkania była w ym ia
na spostrzeżeń i uwag, dotyczących 
działalności zespołów w 1977 roku 
oraz realizacji program u działania

organów  sam orządu w 1973 r.
Stwierdzono, że nadal pierw szopla

nowymi zadaniam i, które muszą być 
realizow ane wspólnym  wysiłkiem  wszy
stkich członków Izby, są: doskonale
nie zawodowe, kształtow anie w łaści
wych postaw  społeczno-politycznych i 
elim inow anie najdrobniejszych naw et 
przejaw ów  naruszania etyki zawodo-


